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Vlaams Belang 

1) Horeca - winterterras 

Vele horeca zaken in Ranst hebben een leuk en soms zelfs een zonnig terras.  

Normaal krijgen zij hiervoor een vergunning tijdens de zomermaanden en moeten de terrassen 
worden verwijderd tijdens de herfst- en wintermaanden. 

Is er reeds een beslissing genomen of dit tijdens de winter van 2022-2023 ook zal moeten gebeuren. 

Wij lezen regelmatig in de verslagen van het college: 

“Het gemeentebestuur ondersteunt initiatieven die het gemeenschapsleven in de gemeente Ranst 
stimuleren….” 

Kunnen de terrassen blijven staan omwille van: 

 

 Covid is nog steeds niet verdwenen.  Wat zal de winter brengen?  Buiten zitten is dan ook 
eerder aangeraden dan binnen met veel volk. 

 Ook de verwarming zal in vele zaken lager staan omwille van de energiecrisis.  Dus buiten 
zitten met een jas aan op een terras is aangenamer dan binnen in de kou 

 Het brengt ook leven in de dorpskernen en eventueel voor sommige daarbuiten. 

 

Graag jullie visie. 
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